
Schůze zástupců SRPDŠ Albrechtická, konaná dne 21. 9. 2022 

• Přítomni: Iva Straková, Alena Nová (Kuřátka), Iva Blahutová (Žirafy) Barbora Andělová, 
Martina Pavlátová (Včeličky), Radka Klímová, Žaneta Slavatová (Lvíčata), Petra Nováková 
(Medvídata), Veronika Margietová (Berušky) 

• Neomluven/nepřítomen: nikdo 
 

PRŮBĚH SCHŮZKY 
 

• Volba předsedy a ostatních členů SRPDŠ: 
o Předseda: Iva Blahutová (5 hlasů) 
o Zástupce předsedy: Žaneta Slavatová (5 hlasů) 
o Zapisovatel: Iva Blahutová (5 hlasů) 
o Stravování: Veronika Margietová (5 hlasů) 
o Kontrola výdajů: Barbora Andělová (5 hlasů) 

Hlasování: všichni přítomní hlasovali PRO. 
 

• Schvalování rozpočtu: 
Projednání návrhu rozpočtu SRPDŠ pro rok 2022/2023: všichni členové výboru obdrželi 
od paní ředitelky návrh rozpočtu MŠ; nikdo neměl k rozpočtu dotazy. 
Hlasování: všichni přítomní hlasovali PRO – rozpočet byl tedy schválen  
 

• Stanovy: 
Zůstávají beze změny 
 

• Navrhovaná témata k diskuzi s paní ředitelkou: 
o Stručně říct “vizi” směrování školky, proste novinky/změny v tomto školním 

roce nebo i co zůstává stejné 
o Výlety - možnost vybrat kam se jede  
o Zahrada - málo klasických herních prvku, plánuje se něco 
o Vánoční jarmark - preference konání v jednotlivých třídách 
o Rozřazeni děti do tříd na následující sk. Rok - kdy se bude zveřejňovat a jaký je 

klíč k postupu do vyššího ročníku 
o Probíhá nějaká spolupráce se ZŠ  
o Prales příští školní rok bude pořad stejný systém, když se otevře nová školka 
o Topení - vzhledem k situaci s cenami energii bude se snižovat teplota v 

zimních měsících ve třídách, v případě plavání v Hloubětíně neplánuje 
provozovatel též snížit teplotu vody 

 
• Ostatní: sbírka na vánoční dárky pro děti, zajištění čokoládových figurek na Mikuláše 

 

 


